

**Robert Wright** *Appellant*

v.

**Her Majesty The Queen** *Respondent*

INDEXED AS: R. v. WRIGHT

File No.: 24839.

1996: May 22.

Present: La Forest, Sopinka, McLachlin, Iacobucci and Major JJ.

ON APPEAL FROM THE COURT OF APPEAL FOR ONTARIO

*Criminal law — Evidence — Sexual assault — Trial judge erring in relying on contents of complainant's diary as corroboration of her testimony since diary had not been introduced into evidence — Court of Appeal not erring in applying curative proviso — Criminal Code, R.S.C., 1985, c. C-46, s. 686(1)(b)(iii).*

**Statutes and Regulations Cited**

*Criminal Code*, R.S.C., 1985, c. C-46, s. 686(1)(b)(iii).

APPEAL from a judgment of the Ontario Court of Appeal, [1995] O.J. No. 2279 (QL), dismissing the accused's appeal from his conviction of sexual assault and sexual interference. Appeal dismissed.

*Richard Litkowski*, for the appellant.

*Roger A. Pinnock*, for the respondent.

The judgment of the Court was delivered orally by

LA FOREST J. — This appeal comes to us as of right. In the circumstances of this case, we are all of the view that the Court of Appeal did not err in applying s. 686(1)(b)(iii) of the *Criminal Code*. The appeal is accordingly dismissed.

*Judgment accordingly.*

**Robert Wright** *Appelant*

c.

**Sa Majesté la Reine Intimée**

RÉPERTORIÉ: R. c. WRIGHT

N° du greffe: 24839.

1996: 22 mai.

Présents: Les juges La Forest, Sopinka, McLachlin, Iacobucci et Major.

EN APPEL DE LA COUR D'APPEL DE L'ONTARIO

*Droit criminel — Preuve — Agression sexuelle — Erreur commise par le juge du procès en corroborant le témoignage de la plaignante au moyen du contenu de son journal intime non produit en preuve — Cour d'appel ne commettant pas d'erreur en appliquant une disposition réparatrice — Code criminel, L.R.C. (1985), ch. C-46, art. 686(1)b)(iii).*

**Lois et règlements cités**

*Code criminel*, L.R.C. (1985), ch. C-46, art. 686(1)b)(iii).

POURVOI contre un arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, [1995] O.J. No. 2279 (QL), qui a rejeté l'appel de l'accusé contre sa déclaration de culpabilité d'agression sexuelle et de contacts sexuels. Pourvoi rejeté.

*Richard Litkowski*, pour l'appelant.

*Roger A. Pinnock*, pour l'intimée.

Version française du jugement de la Cour rendu oralement par

LE JUGE LA FOREST — Il s'agit en l'espèce d'un pourvoi de plein droit. Dans les circonstances de la présente affaire, nous sommes tous d'avis que la Cour d'appel n'a commis aucune erreur en appliquant le sous-al. 686(1)b)(iii) du *Code criminel*. Le pourvoi est donc rejeté.

*Jugement en conséquence.*

*Solicitor for the appellant: Richard Litkowski,  
Toronto.*

*Procureur de l'appelant: Richard Litkowski,  
Toronto.*

*Solicitor for the respondent: The Attorney  
General for Ontario, Toronto.*

*Procureur de l'intimée: Le procureur général de  
l'Ontario, Toronto.*